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رئیس فدرال رزرو آمریکا 
استعفا داد

مهر :رئیس فعلــى فــدرال رزرو در حالى که 
مى توانست تا سال 2024 میلادى عضو هیئت 
عامل بانک مرکزى آمریکا باقى بماند، از عضویت 
در این هیئت استعفا داد. جانت یلن رئیس فعلى 
فدرال رزرو آمریکا، استعفاى خود را از ریاست 
فــدرال رزرو آمریکا به دونالــد ترامپ رئیس 
جمهور آمریکا تقدیم کرد.این در حالى اســت 
که دوره ریاســت او بر بانک مرکزى آمریکا در 
سوم فوریه سال 2018 میلادى به پایان خواهد 
رسید؛ اما همچنان مى توانست به عنوان یکى 
از 7 عضو هیئت عامل فدرال رزرو تا سال 2024 
میلادى باقى بماند.یلن اعــلام کرد: زمانى که 
جروم پاول مســند ریاســت فدرال رزرو  را به 

دست گیرد، فدرال رزرو را ترك خواهد کرد. 

سهام آسیا تقویت شد
تجارت نیــوز : روز سه شــنبه در حالى که 
سرمایه گذاران از شواهد تقویت بیشتر اقتصاد 
جهان قوت قلب گرفتند، شاخص سهام آسیایى 
اندکى افزایش پیدا کرد؛ اما دلار به لطف سود 
بالاتر اوراق خزانه دارى آمریکا و درجا زدن یورو، 
نزدیک به بالاترین سطح یک هفته اى خود در 
برابر همتایانش معامله شد.ســودهاى شبانه 
وال استریت، به گســترده ترین شاخص سهام 
آسیا اقیانوسیه خارج ژاپن ام اس سى آى کمک 
کرد تا 0.5  درصد افزایش پیدا کرده و به سمت 
بالاترین مقادیر 1 دهه خــود- که قبلا در این 
ماه به آن دســت پیدا کرده بود- حرکت کند.
کوسپى کره جنوبى 0.3 درصد افزایش یافت، 
سهام استرالیا 0.2 درصد رشد کرد و شاخص 
نیکى ژاپن 1.1 درصد جهش کرد.در بازارهاى 
چین شاخص شانگ هاى 0.2 درصد به ارزش 

خود افزود.  

مدیر امور آبفاى شهریار:

افت فشار آب شهرك هاى بانک 
ملت و فاز 2 مخابرات شهریار 

برطرف شد
سحر مصطفوى آرام- نسل فردا :با اجراى 
توسعه شبکه آبرسانى افت فشــار آب در زمان 
اوج مصرف، شــهرك هاى بانک ملــت و فاز 2 
مخابرات شــهر شهریار برطرف شــد.مدیر امور 
آبفاى شهرســتان شــهریار گفت: در سال هاى 
اخیر شاهد ساخت وساز و رشد جمعیت در سطح 
شهریار هستیم  وشهرك هاى تازه ساخت برخى 
مواقع در ساعات  اوج مصرف آب با افت فشار شبکه 
مواجه مى شوند.وى افزود: براى تامین و تقویت 
فشار آب شرب مورد نیاز همواره اصلاح و توسعه 
شبکه آبرسانى در دستور کار این امور قرار دارد.
وى افزود: در این طرح، لوله گذارى با سایز 200 
میلیمتر و از جنس پلى اتیلن، بطول حدود 400 
متر انجام مى شود، ضمن آنکه یک فقره شیر خط 
جدید نیز با سایز 200 میلیمتر نصب مى شود. وى 
در خصوص کاهش بارندگى ها و تداوم آن گفت: به 
دلیل موقعیت جغرافیایى کشورمان ایران، که در 
منطقه خشک قرار دارد معمولا حدود 70 درصد  
بارندگى ها مجددا تبخیر مى شــود لذا با انجام 
اقدامات و طرح هاى اجرایى و همچنین محدودیت 
در منابع تامین آب، لزوم رعایت الگوى مصرف از 

سوى شهروندان ضرورت دارد.

کلیات طرح اصلاح قانون چک 
تصویب شد

عضو هیئت رئیسه کمیسیون قضایى و حقوقى 
مجلس از تصویــب کلیات طرح اصــلاح قانون 
چک در کمیســیون متبوع خود خبرداد. یحیى 
کمالى پور اظهار کرد: مهــم ترین موضوع مورد 
بررسى در این طرح اعتبارسنجى براى چک است.

اقتصاد بین الملل 

بانک 

حضور کارشناسان روابط کار و بیمه در مناطق زلزله زده رشد 8 درصدى مصرف بنزین نسبت به پارسال برگزارى دوره آموزشى «حفاظت فیزیکى پیشرفته»
به منظور شناخت و خنثى کردن تهدیدات در تاسیسات نفتى و آشنایى با 
آخرین وسایل و عوامل حفاظتى پیشرفته و توسعه یافته و براساس تقویم 
آموزشى حراســت،دوره آموزشــى "حفاظت فیزیکى پیشرفته"در سالن 
اجتماعات شرکت ملى پخش فرآورده هاى نفتى منطقه گلستان برگزار شد.
جمشیدى، رئیس حراست شرکت نفت گلستان در  این خصوص گفت:در 
این دوره پرســنل اجرایى حراســت با انواع موانع براى جلوگیرى از نفوذ 
مهاجمان به تاسیسات،اســتفاده از انواع وسایل مدرن حفاظتى و استفاده 
بهینه از عوامل انسانى و فنى و عکس العمل هاى حفاظتى مناسب و به موقع 

براى جلوگیرى و مقابله با مهاجمان و خنثى کردن تهدیدات آشنا شدند.

تابناك: میانگین مصرف بنزین ایران از ابتداى سال جارى تا 28 آبان 81 میلیون 
لیتر بوده که نسبت به مدت مشابه سال قبل هشت درصد رشد داشته است. بر 
اساس این گزارش، میانگین مصرف بنزین از ابتدا تا 28 آبان 78.2 میلیون لیتر 
بوده است. طبق آمارهاى شرکت ملى پالایش و پخش فرآورده هاى نفتى، میانگین 
مصرف بنزین کشور در شش ماهه نخست سال 81.7 میلیون لیتر بوده که نسبت 
به آمار شش ماهه سال گذشته 8.3 درصد رشد داشته. از نظر حجمى بیش از 15 
میلیارد و 196 میلیون لیتر بنزین در شش ماهه نخست سال 1396 مصرف شده. 
بالاترین میزان مصرف بنزین در سال جارى در 16 شهریورماه با 104.7 میلیون 

لیتر و کمترین میزان مصرف در 25 فروردین ماه با 62.7 میلیون لیتر بوده است.

 مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعى کرمانشاه از حضور کارشناسان روابط 
کار و بیمه بیکارى استان به مناطق زلزله زده خبر داد.داوود یاورى اظهار 
داشت: با توجه به وضعیت مناطق آسیب دیده و شرایط کارگرانى که در حال 
حاضر با مشکلات پیش آمده معیشت و درآمدشان وضعیت اضطرارى پیدا 
کرده، باید بدون رعایت تشریفات ادارى مقررى بیمه بیکارى این عزیزان 
برقرار شود تا شاید قدرى از آلام و بار روانى این مصیبت کاسته شود.یاورى 
افزود: تیمى متشکل از رئیس بیمه بیکارى و معاونین تامین اجتماعى در 
منطقه زلزله زده حضور یافته و کار خود را رسما در منطقه بدون فوت وقت 

شروع کردند.

کوتاه از  اقتصاد

پاى ایرانى در پاپوش چینى
لزوم تبدیل تهدیدها به فرصت

صنعت کفــش در تمام دنیــا، صنعتى 
اشتغالزا محسوب مى شود و کشورهاى 
مختلف به آن توجه ویژه دارند. در کشور 
ما نیز اشــتغالزایى این بخش، رقم قابل 
توجهى را به خود اختصــاص مى دهد؛ 
اما به دلیل رکود اقتصادى و مشــکلات 
موجود در زمینه تولید، این امکان وجود 
ندارد که دراین عرصه با تمام ظرفیت به 
فعالیت بپردازیم و آنچه این صنعت را با 
چالش جدى مواجه مى کند، هجوم کفش 
چینى به بازار ایران است. تا چندى پیش 
فقط متخصصان، مدیــران، کارفرمایان 
و کارگــران صنعت کفــش بودند که از 
واژه کفش چینى، در هــراس بودند؛ اما 
اکنون مصرف کنندگان کفش هاى ایرانى 
نیز از ابعــاد تهدیدهاى اقتصادى کفش 
مطلع هســتند و هجوم کفش هاى بى 
کیفیت چینــى به بازار، باعــث نگرانى 
آنها شده اســت؛ البته اگر از جنبه دیگر 

به ایــن موضوع نگاه کنیــم، این تهدید 
مى تواند فرصتى بــراى تولید کنندگان 
داخل فراهم سازد تا بر کیفیت محصولات 
داخلى افزوده و از این طریق باعث رونق 
و شکوفایى این صنعت شوندو البته باید 
به این نکته به طور کامل توجه کرد که در 
حال حاضر چین و کفش چینى، از جمله 
مشــکلات صنعت کفش درون زاســت 
که در میــان مدت پس از گــذر و هضم 
بحران کفش چینى، فعالان صنعت کفش 
باید به رفع موانع سیر توسعه پیش روى 
خود بپردازند. صنعــت کفش براى حل 
مشکلات فراروى خود باید طرح راهبردى 
تدوین کند و در این مقطع براى تدوین 
چشم انداز، رویکرد و مطالعه موردى روى 

اقتصاد کفش چین هم ضرورى است.
به واردات نیاز نداریم

 در این خصوص رئیس اتحادیه 
کفاشان دســت دوز با تاکید بر اینکه در 
کشــور زمینه تولید 400 میلیون جفت 
کفش وجــود دارد، گفت: بــا توجه به 

مصرف 250 میلیونى ایــران، نیازى به 
واردات کفش نداریم. رســول شــجرى 
اظهار کرد: اکنون ســالانه حدود 500 
میلیون دلار کفش قاچاق، وارد کشــور 
مى شــود که این کالاها از کشــورهاى 
مختلفى از چین گرفته تا ایتالیا به بازار 
ما راه پیدا مى کنند. وى بــا بیان اینکه 
در مقابل ایــن حجــم واردات قاچاق، 
صادرات ایران در حــوزه کفش تنها به 
120 میلیون دلار به کشورهاى همسایه 
محــدود مى شــود، گفت: اکنــون در 
بازارهاى داخلى حدود 75 تا 80 درصد 
انواع پاپوش ها در کشــور تولید شده و 
ما ســهمى بالا از بازار را دردست داریم؛ 
اما با این حال ظرفیت هــاى تولیدى ما 
به شــکل 50 درصدى در حال حرکت 
هستند و اگر ساماندهى هاى لازم صورت 
بگیرد، امکان افزایش حجم صادرات نیز 
مهیا خواهد بود. شــجرى با بیان اینکه 
لازم اســت در کشــور تولید به عنوان 
دغدغه اى جدى محســوب شود، گفت: 

اکنون در حوزه هــاى دارایى، قانون کار، 
بیمه، شــهردارى، قیمــت حامل هاى 
انرژى، عدم ساماندهى کارخانه ها، عدم 
کنترل و نظــارت کارخانه هــاى تولید 
مواد اولیه مشــکلات متعددى بر سر راه 
تولیدکننده قرار دارد که ســختى هاى 
بســیارى ایجاد کرده و موجب مى شود 
چرخه تولید ما بــه کندى حرکت کرده 
و قیمــت آن افزایش پیــدا کند. رئیس 
اتحادیه کفاشان دســت دوز همچنین 
عنوان کرد: صنعت کفش در تمام دنیا، 
صنعتى اشــتغالزا محسوب مى شود که 
کشورهاى مختلفى مانند چین، آمریکا، 

هند و بســیارى کشــورهاى دیگر که 
جمعیت مناســبى دارند، بــه آن توجه 
ویژه دارند. در کشــور ما نیز اشتغالزایى 
این بخش رقم قابل توجهــى را به خود 
اختصــاص مى دهد؛ اما بــه دلیل رکود 
اقتصادى و مشــکلات موجود در زمینه 
تولید، این امکان وجود ندارد که این در 
عرصه با تمام ظرفیت به فعالیت بپردازیم. 
وى ادامه داد: اگر دولت به حمایت هاى 
لازم از ایــن بخش بپــردازد، این امکان 
وجــود دارد که اشــتغال در این بخش 
دو برابر شود. شــجرى در بخش پایانى 
صحبت هاى خود به ارائــه توضیحاتى 

درباره تامین مواد اولیه پرداخت و گفت: 
چرم، یکى از اصلى ترین موادى اســت 
که در تولید کفش هــا مورد بهره بردارى 
قرار مى گیــرد؛ امــا کارخانه هاى چرم 
ما به دلیل آنکه از تکنولــوژى روز دنیا 
عقب مانــده اند، نمى تواننــد چرمى را 
در اختیــار تولیدکنندگان قــرار دهند 
که به عنوان مثال در کشــور ترکیه در 
اختیــار تولیدکننــده قــرار مى گیرد؛ 
اما اگــر تکنولوژى هاى مربــوط در این 
بخش به روز شــود، ما حتــى در زمینه 
صــادرات مى توانیــم موفق تــر عمل

 کنیم.

مریم کاظمیان فرد| نسل فردا
Kazemianfard.ma@gmail.com

تجارت کسب و کار خودرو 

سایپا نیوز: مدیرعامل شرکت خدمات فنى رنا گفت: استفاده از قطعات اصلى، باعث افزایش 
کارایى و عمر خودرو خواهد شد.  محمد حسین مهدى با بیان مطلب فوق از تهیه و توزیع قطعات 
اصلى توسط شرکت خدمات فنى رنا خبر داد. وى تصریح کرد: حفظ منافع مشتریان و جلوگیرى 
از واردشدن صدمات جانى به آن ها براى خدمات فنى رنا از اهمیت فراوانى برخوردار است و از 
سوى دیگر مشتریان نیز به خاطر عدم پرداخت هزینه هاى بیشتر در استفاده از قطعات تقلبى و 
بى  کیفیت، به استفاده از قطعات اصلى بیشتر اهمیت مى دهند. مهدى گفت: تمام قطعات توزیع 
شده از سوى شرکت خدمات فنى رنا، داراى استاندارد و سطح کیفى مورد تائید خودروساز است. 
وى خاطرنشان کرد: به منظور جلوگیرى از هرگونه واردشدن آسیب هاى احتمالى به خودرو، 
مشتریان قطعات اصلى رنا را با برچسب اطمینان فقط از نمایندگى ها و عاملیت هاى فروش مجاز 
قطعه در سراسر کشور و با قیمت هاى یکسان تهیه کنند. مدیر عامل شرکت خدمات فنى رنا 
گفت: قطعاتى که در بسته بندى رنا به بازار قطعات یدکى خودروهاى تجارى عرضه مى شوند 
همگى داراى گارانتى 9 ماهه بوده و مشتریان خودروهاى سنگین گروه خودروسازى سایپا در 
هنگام خرید قطعات یدکى حتما به بسته بندى، آرم و نشان رنا روى قطعات یدکى توجه و دقت 
کنند؛ چون که نصب قطعات غیراصلى، بى کیفیت و تقلبى موجود در بازار، آسیب هاى جبران 
ناپذیرى را به خودرو وارد خواهد کرد. مهدى افزود: به منظور کسب رضایت بیشتر مشتریان و 
افزایش ضریب اطمینان هنگام خرید قطعه، مشتریان مى توانند براى اطلاع از اصلى بودن آن، 
شماره هولوگرام بسته بندى قطعه را به سامانه اطلاع رسانى 50002346139 پیامک کنند تا 

بلافاصله از اصالت آن قطعه مطمئن شوند.  

فاطمه احمدى- نسل فردا : گردهمایى سالانه مدیران و صاحبان کسب و کار، 10 آذرماه 
امسال در گرگان برگزار مى شود.مجرى برگزارى این گردهمایى و مدیرعامل مدرسه کسب و 
کار دوست خوب با بیان این مطلب گفت:پیش از این چهار دوره گردهمایى سالانه با موضوع 
کارآفرینان و مدیران نیز در استان برگزار شده بود.مهرداد بائیان با اشاره به اهداف برگزارى این 
گردهمایى افزود:هدف از برگزارى این برنامه آشناساختن مدیران با بازارهاى جدید و چالش هایى 
که در این حوزه وجود دارند،است.وى یکى از چالش ها در فضاى کسب و کار را تفکر و رویکرد 
« سنتى» صاحبان مشاغل دانست و بیان کرد:اغلب مدیران و صاحبان کسب و کار داراى نگرشى 
سنتى به این مقوله هستند که به تبع آن در بازار منطقه مى توان آثار آن را مشاهده کرد.وى بیان 
کرد:تأکید این گردهمایى بر ارائه روش ها و رویکردهاى نوین مدیریتى و عرضه تجارب موفق 
در بازار است.وى ادامه داد:این گردهمایى تحت عنوان «اسرار مدیران ماندگار» دهم آذرماه در 
گرگان برگزار مى شود که تلاش شده از استادان مجرب و موفق حوزه اقتصاد و بازار همچون دکتر 
یحیى علوى،پروفسور ادیب و دکتر نیما کیمیایى براى آموزش مدیران و صاحبان کسب و کار 
بهره گیرى شود.در همین باره یحیى علوى به عنوان یکى از استادان و مشاوران بنام شرکت هاى 
بزرگ کشوردر این گردهمایى گفت:مهم ترین عامل موفقیت در کسب و کار مدیریت تغییر است 
یعنى صاحبان کسب و کار باید بدانند چه زمانى و چگونه تغییر کنند و قرار است با این تغییر به چه 
جایى برسند.در همین زمینه فراگرفتن راهکارهاى مناسب براى تغییر هم جزو موضوعات مهمى 
است که باید فعالان به آن توجه داشته باشند.وى افزود:در این گردهمایى به دنبال چرایى 

ورشکستگى و تعطیلى برخى از سازمان ها و شرکت هاى بزرگ هستیم.

مهر: رئیس اتاق بازرگانى تهران با تاکید بر اینکه دولت نباید بیش از حد، اصرار به ثبات نرخ ارز 
داشته باشد، گفت: باید اجازه داد ارز هم به عنوان یک کالا، قیمت گذارى شده و دولت تنها کنترل 
و مدیریت کند. مسعود خوانسارى در جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانى، صنایع، معادن و 
کشاورزى تهران با ابراز نگرانى از کاهش نرخ رشد اقتصادى در ماه هاى آینده گفت: امید مى رود 
که طى ماه هاى آینده، رشد اقتصادى حداقل از سه درصد کمتر نشود و همه تلاش بر این صورت 
گیرد که نرخ رشد اقتصادى در حد معقولى باقى مانده یا بالا رود. رئیس اتاق بازرگانى، صنایع، 
معادن و کشاورزى تهران اظهار داشت: طلب پیمانکاران از دولت همچنان به قوت خود باقى است 
و مشکلات اساسى در این زمینه وجود دارد، به خصوص شرکت هاى مشغول به کار در حوزه 
سلامت و بهداشت، با معضل بزرگى مواجه هستند و بودجه هاى دولت، تکاپوى پرداخت بدهى 
آنها را نمى دهد؛ بنابراین انتظار داریم دولت بیش از این، جفا در حق پیمانکاران و شرکت هاى 
بخش خصوصى نداشته باشند.وى با اشاره به نوسانات نرخ ارز گفت: در شرایط کنونى، همه 
شاهد افزایش قیمت ارز طى ماه گذشته هستیم و البته پیش بینى مى شد که قیمت افزایش یابد؛ 
چراکه تورم در طى سال هاى اخیر وجود داشته و متناسب با آن نرخ ارز، تغییر نداشته است؛ اما 
هنوز هم، نرخ ارز واقعى نیست. خوانسارى گفت: از دولت انتظار داریم که براى کنترل قیمت، از 
ممنوعیت کالاها و برخوردهاى غیرکارشناسى، خوددارى کند؛ این در حالى است که در شروع 
دولت روحانى، قیمت لیر 2500 تومان بوده که اکنون به 1000 تومان رسیده؛ در حالى  که ما در 
ابتداى دولت یازدهم، ارز 3700 تومان را در بازار داشتیم و تا دو ماه قبل این نرخ وجود داشت؛ اما 

اکنون قیمت دلار افزایش یافته است.  

افزایش کارایى و عمر خودرو
 با استفاده از قطعات اصلى

برگزارى گردهمایى مدیران و صاحبان کسب و کار 
در گرگان

دولت
 براى ارز چاره اندیشى کند

بازار  اقتصاد کلان 

زنگ خطر افزایش قیمت جهانى طلا به صدا درآمد زمان واریز سود سهام عدالت مشخص نشده است
شهر خبر: على اصغــرزاده قوچانى مدیریت اکتشــاف سازمان توسعه و 
نوســازى معادن و صنایع معدنى ایران اظهار کرد: قیمت طلا و اکتشــاف 
معدن در یک زنجیره قرار دارند؛ به این معنا که هر چه ورودى بیشتر شده 
و تولید بالاتر رود، قیمت کاهش پیــدا مى کند و هرچه ذخایر معادن تمام 
شده، تولید کمتر یا احتمال تولید به ریسک یا خطر بیفتد، قیمت طلا در 
بازار بالاتر مى رود. اصغرزاده تصریح کرد: در قرن هاى گذشته بیشتر ذخایر 
عمده طلا در جهان کشــف و به بهره بردارى رسیده و اکنون تعداد کسب 
نتایج مثبت در اکتشاف این کانى کاهش پیدا کرده است. اصغرزاده در پایان 
تاکید کرد: تمامى عوامل موجود در دایره تولید طلا نشان مى دهد که در آینده بازار، شاهد افزایش قیمت این کانى با ارزش خواهد 

بود.

باشگاه خبرنگاران: جعفر سبحانى، مشاور رئیس سازمان خصوصى سازى، 
درمورد آخرین نتایج پرداخت سود سهام عدالت به مشمولان، اظهار کرد: 
زمان دقیقى براى واریز سود سهام عدالت مشخص نشده؛ اما به محض اجرایى 
شدن پرداختى ها، نخستین دوره واریز سود مشمولان صورت مى گیرد. وى 
با اشاره به صحبت هاى برخى از مسئولان دولتى، مبنى بر اینکه کسرى سود 
سهام عدالت از محل دولتى جبران مى شود، گفت: این گفته ها نادرست است 
و پرداخت سود مشمولان تنها از شرکت هاى سرمایه پذیر امکان پذیر است. 
سبحانى، بیان کرد: مشکلاتى که تاکنون مانع از پرداخت سود به دارندگان 
سهام عدالت شده است در دست بررسى و چاره اندیشى برخى از مسئولان مربوطه است و به زودى شاهد رفع تمامى مشکل هایى که 

تاکنون باعث این تعویق شده،  خواهیم بود.

کاهش 600 هزارتومانى قیمت هرکیلوگرم زعفران
مهر: على حســینى عضو شــوراى ملى زعفران، با بیان اینکه برداشت زعفران حدودا از 
بیستم مهرماه در مناطق سردسیر آغاز شده و تا 15 آذر نیز ادامه دارد، اظهارداشت: قیمت 

طلاى سرخ نسبت به ایام قبل از برداشت حدود 500 تا 600 هزار تومان 
کاهش یافته و در حال حاضر حداقل نرخ آن 4 میلیون تومان و حداکثر 

قیمت آن 4 میلیون و 800 هزار تومان است. وى با اشاره به اینکه ورود 
محصول نو به بازار و عرضه زیــاد دلیل کاهش قیمت زعفران 

اســت، گفت: درحال حاضر قیمت این محصول منطقى 
است و این شرایط باعث مى شــود بازارهاى ما بیشتر

باشد.

سوپرمارکت کُره اى هم به ایران آمد
تسنیم : شرکت کره اى بى جى اف ریتیل، مالک بزرگ ترین سوپرمارکت هاى زنجیره اى این کشور (CU) اعلام 
کرد که اولین شعبه این فروشگاه ها را در ایران افتتاح کرده.آغاز به کار این فروشگاه در تهران حدود 4 ماه پس 

از آن صورت مى گیرد که شرکت بى جى اف موافقتنامه اى را با گروه توسعه سرمایه گذارى 
انتخاب براى ورود به بازار ایران به امضا رساند.این شرکت کره اى گفته، فروشگاه جدید اولین 
فروشگاه زنجیره اى افتتاح شده در ایران و اولین شعبه فروشگاه هاى CU در خارج از کره 

جنوبى است. هونگ جونگ کوك، معاون شرکت بى جى اف ریتیل گفت: 
ایران با جمعیتى بیش از 80 میلیون نفرى بزرگ ترین بازار در منطقه 
خاورمیانه است. ما بعد از حضور موفق در بازار ایران، درتوسعه 

جهانى فعالیت هایمان را سرعت خواهیم بخشید.

 وزن چانه هاى نان تغییر نمى کند
تى نیوز : رئیس انجمن آردسازان از پرداخت زیان آردسازان از سوى دولت براى ثابت ماندن قیمت آرد خبر 
داد و گفت: در پى تغییر قیمت نان، وزن چانه هاى نان تغییر نمى کند.محمدرضا مرتضوى اظهار کرد: براساس 

توافقى که با دولت صورت گرفته، قرار است زیان انباشت کارخانه هاى آردسازى 
از شهریور پارسال به صورت نقدى یا تامین گندم به جاى آن پرداخت شود 
که براین اســاس، دیگر افزایش قیمت آرد را نخواهیم داشت.وى افزود: 
در صنعت آردسازى نیز از سال 1393 شاهد تورم و افزایش هزینه هاى 
تولید بوده ایم؛ اما در سالیان اخیر به عدد 30 تا 40 درصدى در افزایش 

هزینه هاى تولید در این صنعت رسیده ایم.  
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فریده محمدى- نسل فردا:وزیر نیرو پس از بازدید از پست 63 
کیلو ولت ســراب آب گرم، تصفیه خانه و ایستگاه پمپاژ شهرستان 
سرپل ذهاب، از اداره برق شهرستان ســرپل ذهاب بازدید کرد و از 
روند خدمات رســانی شــرکت توزیع نیروي برق استان کرمانشاه 
مطلع شــد. وزیر نیرو در جمع پرسنل شــرکت توزیع نیروي برق 

استان کرمانشــاه گفت: درکنار خدمات برق رســانی و آب رسانی 
به مناطق مختلف، اصلی ترین دســتاورد و ســرمایه ما «اعتماد» 
مردم اســت.وي خطاب به مدیرعامل شــرکت توزیع نیروي برق 
کرمانشاه گفت: شما و همکاران آب و فاضلاب، نمایندگان صنعت 
آب و برق در این منطقه هســتید و باید با وظیفه شناســی، خلق 
خوش و صبر و حوصله به اعتماد مردم پاسخ دهید ، چراکه اعتماد 
مردم از ســرمایه هاي مالی نیز براي ما ارزشــمندتر است و ابزاري 
براي مدیریت مصرف و تقاضاســت.وي درپایان از زحمات پرسنل 

شرکت توزیع نیروي برق استان کرمانشــاه قدردانی کرد.در ادامه 
مهندس مرادي مجد مدیرعامل شــرکت توزیع نیروي برق استان 
کرمانشاه، وزیر نیرو را درجریان فعالیت هاي این شرکت قرار داد و 
گفت: در جریان زلزله اخیر ســرپل ذهاب سریعا وارد عمل شدیم و 
شبکه هاي زیر آوار رفع خطر شد. همچنین به خاطر تاثیر روحی و 
روانی روشنایی،  چراغ هاي شهررا در طول روز روشن نگه داشتیم 
تا مردم از این لحاظ نگرانی نداشته باشــند.وي افزود: روز سوم 90 
درصد روستاهاي سرپل ذهاب روشن شد و حدود 20 روستا در نقاط 

مرزي باقی ماند که این 20 روستا نیز در روز چهارم برقدار شدند و 
شــبکه بدون برق نداریم و  در فاز بعدي چهار هزار چادر در  سطح 
شهر را برقدار نمودیم و با کابل کشی تا داخل چادرها، توانستیم در 
بحث گرمایشــی نیز از مردم حمایت کنیم.وي گزارش داد: وجود
 ماشین هاي سنگین و خاکبرداري در روستاها نیز باعث آسیب رسانی 
به شبکه هاي برق شده است که در این زمینه نیز بنرها و بروشورهایی 
با توصیه هاي ایمنی تهیه و درمیان راننده هاي ماشین آلات سنگین 

توزیع شده است تا ایمنی به حداکثر ممکن برسد.

وزیر نیرو از اداره برق شهرستان سرپل 
ذهاب بازدید کرد

انتخاب براى ورود به بازار ایران به امضا رساند.این شرکت کره اى گفته، فروشگاه جدید اولین 
فروشگاه زنجیره اى افتتاح شده در ایران و اولین شعبه فروشگاه هاى 

جنوبى است. هونگ جونگ کوك، معاون شرکت بى جى اف ریتیل گفت: 
ایران با جمعیتى بیش از 

خاورمیانه است. ما بعد از حضور موفق در بازار ایران، درتوسعه 
جهانى فعالیت هایمان را سرعت خواهیم بخشید.

توافقى که با دولت صورت گرفته، قرار است زیان انباشت کارخانه هاى آردسازى 
از شهریور پارسال به صورت نقدى یا تامین گندم به جاى آن پرداخت شود 
که براین اســاس، دیگر افزایش قیمت آرد را نخواهیم داشت.وى افزود: 
 شاهد تورم و افزایش هزینه هاى 
 درصدى در افزایش 

خودرو 

على حســینى عضو شــوراى ملى زعفران، با بیان اینکه برداشت زعفران حدودا از 
15بیستم مهرماه در مناطق سردسیر آغاز شده و تا 15بیستم مهرماه در مناطق سردسیر آغاز شده و تا 15 آذر نیز ادامه دارد، اظهارداشت: قیمت 

طلاى سرخ نسبت به ایام قبل از برداشت حدود 500 تا 600 هزار تومان 
4 میلیون تومان و حداکثر 

 هزار تومان است. وى با اشاره به اینکه ورود 
محصول نو به بازار و عرضه زیــاد دلیل کاهش قیمت زعفران 

اســت، گفت: درحال حاضر قیمت این محصول منطقى 
است و این شرایط باعث مى شــود بازارهاى ما بیشتر

تى نیوز :
داد و گفت: در پى تغییر قیمت نان، وزن چانه هاى نان تغییر نمى کند.محمدرضا مرتضوى اظهار کرد: براساس 

توافقى که با دولت صورت گرفته، قرار است زیان انباشت کارخانه هاى آردسازى 
از شهریور پارسال به صورت نقدى یا تامین گندم به جاى آن پرداخت شود 
که براین اســاس، دیگر افزایش قیمت آرد را نخواهیم داشت.وى افزود: 

در صنعت آردسازى نیز از سال 
تولید بوده ایم؛ اما در سالیان اخیر به عدد 
هزینه هاى تولید در این صنعت رسیده ایم.  

از آن صورت مى گیرد که شرکت بى جى اف موافقتنامه اى را با گروه توسعه سرمایه گذارى 
انتخاب براى ورود به بازار ایران به امضا رساند.این شرکت کره اى گفته، فروشگاه جدید اولین 
CU در خارج از کره 

جنوبى است. هونگ جونگ کوك، معاون شرکت بى جى اف ریتیل گفت: 
 میلیون نفرى بزرگ ترین بازار در منطقه 
خاورمیانه است. ما بعد از حضور موفق در بازار ایران، درتوسعه 


